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Betreft: Zienswijze ontwerp-besluit Hogere grenswaarden Stationsgebied.

Geachte Raad.

Het college heeft het voornemen om hogere waarde toe te kennen in het Stationsgebied in het kader 
van de Wet geluidshinder.

Mijn bezwaar tegen het verhogen van de geluidswaarden, hebben te maken met het woon plezier 
dat ik heb, met mijn appartement aan het Langgewenst en het mooie marktplein.

De grenswaarde aan de gevel is volgens de Wet Geluidshinder dB 43.
Nu is de waarde is nu al ruim boven die waarde, namelijk dB 57, is al 400% boven de waarde, en 
daar komt dan nog ruim 20% boven op tot dB 64.
En dat alleen als er geluid reducerende wegdekverharding zal worden aangebracht type SMA-
NL8G+, maar zoals U wel zal zijn meegedeeld dat volgens onderzoek van de provincie Gelderland, 
dat het geluid reducerende effect zal verminderen na enkele jaren zal het wegdek vollopen en het 
dan weer vernieuwd zal moeten worden, met alle kosten van dien.

Het gebruik van de buitenruimte zal helaas niet meer mogelijk zijn, en dat geld voor ruim 100 
woningen en dat is ook van toepassing op de ramen die niet opengezet kunnen worden.

En de flats aan de Schoolstraat De Witte Princes en de Prinsenhof (seniorenwoningen) en de flat 
aan het Langgewenst hebben allemaal een balkon, en zoals U wel zal weten staat in het bouwbesluit 
dat je alleen balkons aan een gebouw mag plaatsen als je binnen de geluid normen blijft, in de 
praktijk een autoluwe weg, de flat Langgewenst loopt door in de Naarderstraat maar aan die kant 
zijn geen balkons, omdat dat een doorgaande weg is, daar is met de bouw beginjaren 90 rekening 
mee gehouden.

We hebben het nu alleen over het geluid, en nog niet eens over het fijnstof en de verhoging van de 
CO2 waarden.

Ik hoop dat U als lid van de commissie het ontwerp besluit niet zal over nemen, en de gezondheid 
van enkele honderden Hilversummers zal laten prevaleren boven het Stationsgebied.

Ik hoop dit in een commissie vergadering als inspreker nog eens toe te lichten,

Dit alles is het stugge gevolg van het autoluw maken van de Stationsstraat, enige tijd geleden is er 
een zebrapad aangelegd Naarderstraat-Bussummerstraat, maar die zal als de ring verlegd zal wordt 
weer weggehaald zal worden, maar voor wij als bewoners kunnen dan niet meer oversteken, i.v.m 
de toenamen van het verkeer, en er in de ring geen zebrapad mag liggen, want anders had er al lang 
een zebrapad bij de Groest- Marktplein gelegen.

Mij alle rechten voorbehouden met vriendelijke groet
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